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در جلسه مشترک کمیسیون معادن و فلزات و کمیسیون صنایع، انرژی و صنعت احداث اتاق تبریز مطرح شد:

چالش تأمین گاز در فصول سرد برای واحدهای تولیدی

جلسه مشترک کمیسیون معادن و فلزات با کمیسیون صنایع، انرژی و صنعت احداث اتاق تبریز برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، یونس اکبرپور پایدار، رئیس کمیسیون صنایع، انرژی و احداث اتاق بازرگانی تبریز، ضمن قدردانی از عملکرد اداره کل گاز استان، اظهار

داشت: سال گذشته واحدهای تولیدی استان کمترین فشار را از بابت تأمین منابع گازی متحمل شدند و این امر به دلیل مدیریت صحیح این اداره کل بوده است.

وی به محدودیت های تامین گاز پس از مهر ماه اشاره کرد و گفت: با ورود به فصل سرما، با کمبود منابع گاز مواجه می شویم و این مشکل به ویژه واحدهای فولادی و ریخته گری

را به شدت تحت تأثیر قرار می دهد.

پایدار همچنین به سختی تهیه سوخت دوم مانند گازوئیل اشاره کرد و افزود: در صورت نبود گاز یا گازوئیل، مجبور به استفاده از مازوت در واحدهای تولیدی خواهیم شد. این امر

علاوه بر آلایندگی زیاد، باعث برخورد اداره کل محیط زیست با واحدهای تولیدی می شود.

رئیس کمیسیون صنایع، انرژی و احداث اتاق بازرگانی تبریز تأکید کرد: واقعیت این است که منابع گاز محدود است و مصرف روز به روز بیشتر می شود. ما در تلاش هستیم

راهکارهایی برای مدیریت مصرف انرژی به کار بگیریم. یکی از این راهکارها ترویج فرهنگ استفاده از بخاری های هرمتیک است که مصرف کمتری دارند و می توانند به کاهش

مصرف گاز کمک کنند.

اکبرپور در پایان تأکید کرد که مدیریت صحیح مصرف انرژی و توجه به راهکارهای جایگزین می تواند به بهبود شرایط و کاهش مشکلات تأمین سوخت در فصول سرد سال کمک

کند.
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امید اسمعیل ظفر، رئیس کمیسیون معادن و فلزات اتاق تبریز با اشاره به مشکلات قطعی برق اظهار کرد قطعی برق طی سال های اخیر باعث شد که واحدهای تولیدی، به ویژه

واحدهای فلزی و معدنی، چندین ماه عملاً تعطیل شوند. حال که در آستانه فصول سرد سال هستیم، محدودیت گاز نیز فعالیت ما را مختل خواهد کرد. اگر راهکاری برای این

مشکل در نظر گرفته نشود، واحدهای فولادی عملاً تعطیل خواهند شد. بحث محدودیت های حامل های انرژی (برق و گاز) باید به صورت شفاف اعمال شود و برنامه محدودیت

برق مجموعه ها در سایت ادارات مربوطه درج شود تا قابل رویت برای همگان باشد.

در ادامه این نشست خسرو آریان پور؛ مدیر بهره برداری شرکت گاز استان آذربایجان شرقی در خصوص برنامه های این شرکت در مواجهه با ناترازی گاز گفت: ما تمام سعی خود را

کرده &lrm;ایم تا آسیبی به بخش صنعت استان وارد نشود و در اعمال محدودیت های بخش صنعت به هیچ عنوان تبعیض قائل نشده ایم.

وی گفت: متاسفانه امسال نیز وضعیت خوبی در خصوص گاز نخواهیم داشت و مصرف گاز کشور خیلی بیشتر از تولید آن است، بنابراین از بخش صنعت می خواهیم به فکر

سوخت دوم خود باشند تا بتوانیم بالانس مصرف گاز را داشته باشیم، در غیر این صورت نخواهیم توانست میزان مصرف مشترکین گاز را تامین کرده و انتقال دهیم. از واحدها می

خواهیم بهینه سازی موتورخانه ها حتماً لحاظ شود. کارخانه های سه شیفته، تعداد شیفت های خود را کاهش دهند تا مانع از تعطیلی کارخانه شود. ما نیز در کنار شما هستیم تا

مانع از تعطیلی واحدها شویم.
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